

GALERIE ALB

A N O U K L E
B O U R D I E C

47, rue Chapon - 75003 Paris
+ 3 3 (0) 1 4 9 9 6 5 8 0 9
galeriealb@gmail.com
www.galeriealb.com

com
muniqué
de presse

THE KID

« Derrière toute chose exquise, il y a quelque chose de tragique »,
« Behind every exquisite thing that existed, there was something tragic... »
Oscar Wilde

Il semblerait que tous les sujets de The Kid ont en commun cette citation. Leur jeunesse et leur beauté cachent en réalité une histoire tragique, comme une fleur destinée à se faner. Le but est de les capturer dans ce moment de vérité, enfermés pour toujours entre innocence et corruption.

« ENDGAME » est le déterminisme de l'enjeu de l'oeuvre de The Kid à travers ses dessins et ses sculptures, sur les bas fonds de la société américaine, où violence rime avec survie.

The Kid installe sa création plastique et participe à sa première exposition à la Galerie ALB. Son jeune âge se dérobe sous ses dessins aux dimensions imprégnantes, où un plongeon dans la violence laisse échapper une obsession de la fragilité.

Le destin est déjà tracé, dessiné ...

GALERIE ALB

A N O U K L E
B O U R D I E C

47, rue Chapon - 75003 Paris
+ 3 3 (0) 1 4 9 9 6 5 8 0 9
galeriealb@gmail.com
www.galeriealb.com

press
release

THE KID

« Behind every exquisite thing that existed, there was something tragic..»
Oscar Wilde

It would seem that all subjects of The Kid share this quote in common. Their youth and beauty hide in fact a tragic story, as a flower is meant to wilt. The aim is to capture them in this moment of truth, locked up for ever, between innocence and corruption.

« ENDGAME » represents the determinism for the challenge of The Kid's work, through his drawings and sculptures, based on the American society meanest streets, where violence and survival are in close connection.

As a young artist, he sets up his plastic art and exhibits in France for the first time. His young age is concealed by his drawings that stir one's mind, where an immersion in violence echoes with an obsession of fragility.

Destiny is already laid out, sketched...